



TÄVLINGSKOMMITTÉN



Protokoll 1-2017

Plats: Skypemöte torsdagen den 23:e mars, kl. 19.30-21.30

Närvarande: Anna E, Anna M, Jan W, Magnus S, Per F

1. Mötets öppnande.

Per hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

3. Protokoll från föregående möte.

Protokollet från förra mötet gicks igenom och lades till handlingarna.

4. Verksamhetsplan

Verksamhetsplanen gicks igenom för att ge Anna och Anna en orientering om vilka uppgifter som kommittén har.

5. SM-2018

För närvarande saknas det tävlingskontrollant till Natt, Sprint och Ultralång. Magnus jobbar vidare med det.

6. Tävlingsjury

Lars Svensson, IK Hakarpspojarna är Smålands representant i juryn vid SSM. Magnus ordnar jury till 7-manna, Anna och Anna ansvarar för DM Sprint och Sprintstafett.

7. Kartkonsulent Kalmar län.

Sivert Axelsson har av sagt sig uppdraget som kartkonsulent för Kalmar län. Jan åtar sig att vara konsulent även för Kalmar län.

8. Långtidsplan tävlingar

I dagsläget saknas det arrangör till DM i Mtb-O samt stafett-DM. Per fråga Stefan om han kan försöka hitta arrangör till Mtb-O. Per ber Kurt Svensson att skicka mail till klubbarna och ansvarig för sexklubbarzonen för att få klarhet i om det finns någon arrangör.

Magnus för diskussioner med ev. arrangör av Smålandskavlen 2019.

Kommittén föreslår att Ultralång-DM i DH18-21 avgörs i samband med Ultralång-SM 2018. Nackdelen är att anmälningsavgiften är betydligt högre på ett SM än på DM men dom senaste åren så har det varit fler smålänningar på SM än DM så kommittén föreslår den här lösningen istället för ett separat DM för DH18-21.

Sedan tidigare är det bestämt att övriga klasser avgörs i samband med Ultralång-SM. Per tar upp det i styrelsen.

Smålands Orienteringsförbund Box 485 55116Jönköping



TÄVLINGSKOMMITTÉN



9. Nästa möte

Per kallar till nästa möte under maj månad.

10. Avslutning

Per avslutade mötet och tackade för idag.